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Vraag  Nadere toelichting Fractie  Lid GS  
1. Welke mogelijkheden ziet 

de Gedeputeerde om vanuit 
de provincie, eventueel met 
behulp van de BOM, aan 
SLEM de benodigde kennis, 
beperkte financiële middelen 
en contacten aan te bieden 
die het nodig heeft om de 
ontwikkelingen in de 
hoogwaardige 
maakindustrie waar ze zich 
op richt een duurzame 
toekomst te bieden? 

2. Welke mogelijkheden zou 
het innovatiefonds hierbij 
voor SLEM kunnen bieden? 

De gemeenteraad van Waalwijk 
besluit een dezer dagen over een 
reddingsplan voor SLEM. SLEM houdt 
zich onder andere bezig met 
innovatieve ontwikkeling van 
duurzame schoenen; volgens de 
fractie van D66 is dit een mooi 
voorbeeld van de hoogwaardige 
maakindustrie waar Brabant trots op 
is. Helaas ontbreekt het op dit 
moment bij SLEM nog aan voldoende 
kennis en financiële middelen. Ook 
mist SLEM nog de aansluiting met 
bijvoorbeeld de biobased economy 
in Bergen op Zoom, het textiel lab in 
Tilburg, nanotechnologie en 
designers uit Eindhoven; gezamenlijk 
zouden zij een ecosysteem voor 
duurzame schoenontwikkeling kunnen 
vormen die Brabant een voorsprong 
geeft op de rest van de wereld. Een 
succesvolle ontwikkeling heeft 
daarnaast een enorm 
werkgelegenheidspotentieel. Maar 
als de gemeenteraad van Waalwijk 
binnenkort besluit om geen 
reddingsplan aan te bieden, dan valt 
definitief het doek voor SLEM en 
verdwijnen de hierboven geschetste 
kansen voor Brabant. 

D66 (Femke 
Dingemans) 

Bert Pauli 

Wat is de status van de door u 
gedane toezegging omtrent het 
mogelijk invoeren van de 
'BrabantCard' voor toeristen in 
Brabant? 

 CDA (Marcel 
Deryckere) 

Bert Pauli 

In de media wordt recent vermeld dat 
de provincie en/of Taskforce (TF) 
betrokken is bij de sluiting van Fort 
Oranje. 
- Op welke wijze is de 

provincie/TF hier bij betrokken? 
- In de media wordt gesproken dat 

de sluiting een bedrag van 
€5mln kost. 

- Wat is de bijdrage hieraan 
vanuit de provincie/TF? En hoe 

 VVD (Martijn 
van 
Gruijthuijsen) 

CdK 



ziet die bijdrage er uit? 
- Zijn er al gedachten over 

toekomstig gebruik van het 
terrein? 

- Op welke wijze is de 
provincie/TF van plan om ook 
op andere 'vrijplaatsen' zoals 
Fort Oranje orde op zaken te 
stellen? 

1. Wij weten dat u, net als D66, 
veel belang hecht aan 
democratie en vertrouwen van 
de burger in de politiek. Net als 
wij zult u moeten constateren dat 
bovengenoemde fouten niet 
bevorderlijk zijn voor het 
vertrouwen van burgers in de 
politiek. Waar we aan de ene 
kant, bijvoorbeeld via de 
werkgroep Opkomst 
Verkiezingen, samen met u 
trachten meer burgers naar de 
stembus te krijgen, dreigen we 
aan de andere kant die burgers 
weer te verliezen door hun 
stemmen niet mee te tellen. Wat 
kunnen we vanuit de provincie 
doen om herhaling in de 
toekomst te voorkomen? 

2. Wat is de 
rol/taak/verantwoordelijkheid 
van de provincie en de 
commissaris van de Koning bij 
het verwerken van de stemmen 
bij de verkiezingen? Welke 
instrumenten kunt u inzetten om 
problemen zoals bovengenoemd 
te voorkomen? 

Maandag 19 juni is in een rapport 
geconstateerd dat bijna 9000 
stemmen uit Brabant niet zijn 
meegenomen in de uitslag van de 
Tweede Kamerverkiezingen in maart 
door storingen, tijdsdruk en een fout 
van een medewerker van het 
hoofdstembureau in Den Bosch.  
Alle stemmen van de provincie 
werden verzameld in Den Bosch. 
Kennelijk is het altijd al een race 
tegen de klok om alle stemmen op tijd 
in te voeren, maar ook het 
invoersysteem haperde, er mochten 
dit jaar geen internet en usb-sticks 
worden gebruikt en de medewerkers 
waren al uren in touw geweest, dus 
vermoeid. 
De bijna 9000 gemiste stemmen uit 
Brabant hebben kennelijk geen 
invloed gehad op de landelijke TK-
uitslag. (Was hetzelfde gebeurd bij 
Provinciale Statenverkiezingen, dan 
was datzelfde aantal wel degelijk 
van invloed geweest op de uitslag.) 

D66 (Ine 
Meeuwis) 

CdK 

Is de subsidie voor het programma 
Samen Sterk in het Buitengebied voor 
de komende jaren verzekerd. Zo niet, 
hoe gaat de handhaving in het 
buitengebied verzekerd worden de 
komende jaren. En hoe gaan we 
daar - gezien de grote opgave die er 
ligt - een tandje bij te zetten? 

 Groen Links Johan van 
den Hout 

Hoe worden gemeenten betrokken bij 
het opstellen van de Brabantse 
woonvisie en is het zo dat deze visie 

 Groen Links Erik van 
Merrienboer 



straks leidend is voor de gemeenten? 
Maw moeten gemeenten hun visie 
daarop aanpassen / bijstellen? 

Wij hebben gemerkt in gesprekken 
met lokale fracties dat de gemeenten 
niet echt zijn aangehaakt bij het 
opstellen van de omgevingsvisie. Hoe 
zijn of zullen zij betrokken worden bij 
dit proces? 

 Groen Links Erik van 
Merrienboer 

Bijstook biomassa Amercentrale 
Het Duitse RWE ontving voor de 
bijstook van biomassa enige tijd 
geleden 1,2 miljard Euro aan 
subsidie. Bent u met GroenLinks van 
mening dat deze subsidiemiddelen, 
die ook door Brabanders zijn 
opgebracht, effectiever op een 
andere wijze hadden kunnen worden 
ingezet voor de energietransitie, 
bijvoorbeeld voor zonne-energie, 
windenergie en energiebesparing in 
de gebouwde omgeving? 

 Groen Links Annemarie 
Spierings 

1. N279: Vraag aan de 
Gedeputeerde is of een 
uitbreiding naar 2x2 
rijstroken nu al is 
meegenomen in de 
planologische 
voorbereiding? En kan de 
gedeputeerde kort het 
proces schetsen 
(besluitvorming en 
doorlooptijd) als blijkt dat 
het tracé omgebouwd moet 
worden naar 2x2 rijstroken.  

2. N639: Graag horen wij van 
de Gedeputeerde wat de 
actuele stand van zaken is 
rondom het onderzoek en de 
geplande vervolgstappen. 

1. N279: In het voorlopige 
voorkeursalternatief voor de 
N279 is opgenomen dat de 
weg voor het grootste deel 
2x1 rijstroken met 80 km/uur 
blijft. Er wordt echter ook 
aangegeven dat door nu 
slim te investeren de 
kruisingen en aansluitingen 
met een relatief beperkte 
extra investering in de 
toekomst omgebouwd 
kunnen worden naar 2x2 
rijstroken. 

2. N639: Medio september 
2016 heeft de gedeputeerde 
aangegeven dat er een 
onderzoek uitgevoerd wordt 
in overleg met de betrokken 
gemeente over de beoogde 
functie van de N639 als 
provinciale weg. Met hierbij 
bijzondere aandacht voor 
de overlast die men ervaart 
van het doorgaande 
vrachtverkeer in Alphen-
Chaam en Baarle Nassau. 

CDA (Huseyin 
Bahar) 

Christophe 
van der Maat 



 
 


